
El mosquito no sabe de lindes. La frase la va publicar aquest mateix diari fa més d’un any, el 4 

de maig de 2014. La pronunciava el diputat provincial de Medi Ambient, Mario Garcia, en una 

entrevista en la qual assegurava que la lluita contra la plaga que està massacrant els veïns i 

veïnes de tota la Mediterrània havia de ser una lluita conjunta. Després van arribar les 

promeses de fer mapes, estudis i comissions coordinadores. Promeses i titulars que, a dia de 

hui, ni s’han complit ni han servit per a res. Perquè qui havia de posar-se a la feina i coordinar 

eixa lluita conjunta ha preferit mirar cap a un altre costat i deixar els ajuntaments sols en una 

batalla que no es guanyarà de manera aïllada. Perquè, senyor Garcia, els mosquits, 

efectivament, no coneixen de ratlles de terme. 

La situació ha adquirit dimensions de problema de salut pública. Més de 4.000 persones ateses 

als centres sanitaris en l’estiu de 2014 en tota la província i prop d’un miler ja en el que portem 

de 2015 a la Plana són la mostra més evident que no estem sent eficaços en la lluita contra els 

mosquits. Que cal fer més i, sobretot, millor. No em cansaré de dir que el que demanem no 

són diners, que només serviran per a fer campanyes municipals aïllades i, per tant, ineficaces. 

El que demanem els alcaldes a la Diputació, suposadament l’ajuntament de tots els 

ajuntaments, és voluntat política per a fer front al problema de manera real i coordinada. I que 

els nostres veïns i veïnes no hagen de patir les conseqüències de la poca altura de mires dels 

inquilins del palau de les Aules.  


